华中科技大学同济医学院附属同济医院医学伦理委员会批准件

Tongji Hospital, Tongji Medical College, Huazhong University of Science and Technology
Institutional Review Board Approval
批准号 IRB ID: TJ-C20220201

	中国高/极高危前列腺癌患者术前营养指数在根治术后预后评估中的价值			
项目名称	The value of preoperative nutritional index in the prognosis evaluation of			
Project Name	high-risk/extremely high-risk prostate cancer patients after radical			
	prostatectomy in China			
申请科室	泌尿外科			
Applicant	Department of Urology			
Department	Department of Grology			
项目负责人	杨帆	职称	豆	川主任护师
Principal	Fan Yang	Title	9.00	ate Chief Nurse
Investigator	Tan Tang	Title	ASSOCI	ate Ciliei Nuise
报送材料 Submitted Materials	课题研究方案	有/Yes■ 无/No□		
	Research Protocol			<i>)</i> L/110L
	观察记录表	有/Yes■ 无/No□		
	Observation Records			<i>)</i> L/110Ll
	研究人员名单	有/Yes■ 无/No□		₹/No□
	Researchers List			<i>)</i> L/1 N 0L
	研究者资格	符合要求/Qualified		
审查	Researchers Qualifications	不符合要求/Not Qualified □		
Review Items	课题研究方案	适合/Appropriate		
	Research Protocol	不适合/Not Appropriate		
有效期	From 2022.2.18 to 2023.2.17			
Valid Date				

评审意见/ Review Approval:

杨帆的上述研究涉及到受试者的病情隐私。经华中科技大学同济医学院附属同济医院医学伦理委员会审议研究方案及知情同意书,一致认为该研究方案设计符合《赫尔辛基宣言》原则,充分尊重受试者及其家属的知情同意权。研究过程中使用的实验手段先进、科学,采样过程符合医疗常规,并制定了受试者保护方案。

The Fan Yang's study concerning the client's right to privacy. The study was approved by the Ethical Committee of Tongji Hospital, Tongji Medical College, Huazhong University of Science and Technology and was conducted according to the principles of the Declaration of Helsinki. Written informed consent was obtained from the subject, and his study considered Declaration of Helsinki as a statement of ethical principles.

华中科技大学阿济医学院附属同侪医院医学伦理委员会 Ethical Committee of Tongji Hospital, Tongji Medical College, Huazhong University of Science and Technology 日期/Date: 2022.2.18